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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1376 Neddragningar inom åklagarväsendet 

Under våren har det framkommit att det utöver den akuta polisbristen och det 
faktum att allt fler utredningar återigen samlas på hög inom polisen även råder 
resursbrist inom flera åklagarkamrar i landet. Nyligen uppmärksammade SR 
Västmanland i ett inslag att åklagarkammaren i Västerås aviserar neddragningar 
inom flera kompetenser. 

Detta är oroande och påverkar självklart åklagarkammarens förmåga att utreda 
grova brott. De aviserade satsningarna på polisen kan möjligen mildra 
effekterna av tre års neddragningar av polisverksamheten. Med fler ingripanden 
och utredningar kommer det dock också behövas ett åklagarväsende med ökad 
kapacitet för att säkerställa att hela rättskedjan fungerar. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson följande:

 

Hur avser regeringen att agera för att se till att hela rättskedjan fungerar, i 
synnerhet när det gäller åklagarmyndighetens utredningskapacitet som nu 
riskerar att drabbas av neddragningar? 

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-29
Besvaras senast
2018-06-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


